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“TERRITORIO DEI COMUNI: COMUNE DI GORIZIA (I), MESTNA OBČINA NOVA GORICA (SLO) E 
OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)” / “OBMOČJE OBČIN: COMUNE DI GORIZIA (I), MESTNA 

OBČINA NOVA GORICA (SLO) IN OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)” 

 

ZAPISNIK ŠT. 13 z dne 5. avgusta 2015 

 

Dne 5. avgusta se je ob 12.15 uri v dvorani občinskega sveta Občine Gorica, trg Municipio 1, sestala 
skupščina EZTS GO z naslednjim dnevnim redom: 

1. Sprejem zapisnika z dne 10.11.2014; 

2. Odobritev zaključne bilance za leto 2014; 

3. Odobritev predlogov pilotnih projektov "Vzpostavitev čezmejne mreže zdravstvenih storitev" in 
"Čezmejni naravni park Isonzo-Soča"; 

4. Odobritev smernic pravilnika za delovanje EZTS GO; 

5. Razno 

Prisotni so: 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Na seji so prisotni: 
Sandra SODINI, direktorica EZTS GO, 
Mara PETAROS, predsednica nadzornega sveta,  
Giulio Severo TAVELLA, član nadzornega sveta,  
Ettore ROMOLI – župan Občine Gorica, 
Matej ARČON – župan Mestne občine Nova Gorica, 
Milan TURK – župan občine Šempeter-Vrtojba, 
Črtomir ŠPACAPAN, direktor RRA-SP, 
Aljoša SOSOL, sodelavec EZTS GO, 
Ivan CURZOLO, sodelavec EZTS GO, 
Tanja CURTO, funkcionarka Občine Gorica. 
 

Predsednik skupščine Robert Golob ugotovi, da je skupščina sklepčna in otvori XIII. zasedanje skupščine 
EZTS GO. Pozdravi navzoče in predstavi dnevni red, na katerega ni pripomb. 

Predsednik prosi skupščino, da čim prej začne z razpravo, saj je ob 13. uri predvidena tiskovna konferenca. 

Davide COMOLLI (Občina Gorica) O 
Walter de GRESSI (Občina Gorica) P 
Giuseppe FIANNACCA (Občina Gorica) O 
Robert GOLOB (Mestna občina Nova Gorica) P 
Pierluigi MEDEOT (Občina Gorica) P 
Miran MÜLLNER (Mestna občina Nova Gorica) P 
Boris NEMEC (Občina Šempeter-Vrtojba) P 
Livio SEMOLIČ (Občina Gorica) O 
Tomaž SLOKAR (Mestna občina Nova Gorica) P 
Bernardo SPAZZAPAN (Občina Gorica) P 
Zdenko ŠIBAV (Občina Šempeter-Vrtojba) P 
Andreja TROJAR LAPANJA  (Mestna občina Nova Gorica) P 
Robert ŽERJAL (Mestna občina Nova Gorica) P 
P: prisoten 
O: odsoten 

  



 

 

 

 

Ad 1) 

Potrditev zapisnika z dne 10.11.2014 
 

Skupščina soglasno potrdi zapisnik. 

 

Ad 2) 

Odobritev zaključne bilance  za leto 2014 

Predsednik Golob navzoče prosi za sprejem zaključnega računa za leto 2014, s katerim se formalno potrdi 
dejansko stanje.  Ugotovi, da v letu 2014 ni bilo večjih stroškov, sredstva so ostala na transakcijskem računu 
in bodo porabljena v letu 2015, kot osnova za delovanje združenja. 

Skupščina soglasno sprejme zaključni račun za leto 2014. 

 

Ad 3) 

Odobritev predlogov pilotnih projektov "Vzpostavitev čezmejne mreže zdravstvenih storitev" in 
"Čezmejni naravni park Isonzo-Soča", 

 

Predsednik Golob odstopi besedo direktorici, da opiše projekta.  

Pilotni projekt "Vzpostavitev čezmejne mreže zdravstvenih storitev" 

Direktorica Sodini opiše projekt "Vzpostavitev čezmejne mreže zdravstvenih storitev", za katerega je bila 
skupščini posredovana prijavnica. Poudari štiri glavne točke projekta, ki predstavljajo temelj te pilotne 
aktivnosti. Ta bo nato prenesena na slovensko in italijansko stran (sodelujejo 3 institucije). Namen projekta 
je uvesti trajnostno naravnane čezmejne zdravstvene storitve za občane tudi po času izvajanja projekta. 
Direktorica spomni, da omogoča direktiva o mobilnosti pacientov opravljanje storitev v obeh državah, vendar 
so potrebni protokoli in izvedbeno upravljanje za enotno ponudbo danes ločeno izvajanih storitev s skupnim 
čezmejnim osebjem in s skupnim informacijskim sistemom za vse tri občine. Razloži, da bodo na začetku 
skupne storitve obsegale tri glavna pilotna področja: nosečnost, mentalno zdravje in avtizem. Ustanovljene 
bodo skupne ekipe in oblikovan skupen izobraževalni načrt, ki ga bo kasneje mogoče izvajati na 
obravnavanem območju. Organu upravljanja programa Slovenija-Italija bo predložen projekt v vrednosti 5 
milijonov evrov. V zadnji prijavnici so navedene makro stroškovne postavke skladno z zahtevami programa, 
ki so v tej fazi potrebne za sklenitev dogovora z organom upravljanja. Za navedene postavke je bil sklenjen 
dogovor s tehničnimi čezmejnimi task-force skupinami (TF). Postavke bodo v nadaljevanju lahko podrobneje 
izdelane in spremenjene. 

Miran Müllner izrazi zadovoljstvo z doseženimi rezultati. Vpraša, ali bi vključitev idrijske bolnišnice lahko 
povzročila kakšne težave glede sredstev, saj se bolnišnica ne nahaja na območju treh občin. 

Direktorica pojasni, da so trije glavni partnerji tri zdravstvene službe iz tega prostora. Z ostalimi ustanovami 
bo sklenjen dogovor za specifična medicinska znanja v njihovi pristojnosti. Z idrijsko bolnišnico bo sklenjen 
dogovor, da se bodo lahko obračunavali stroški, ki se zagotovo lahko štejejo kot upravičeni. 

Boris Nemec meni, da obstaja nevarnost, da bi na zdravstvenem področju dobili politične projekte, kot je na 
primer porodnišnica. Meni, da bi bilo potrebno prisluhniti dejanskim potrebam občanov, kot so na primer 
urgentni medicinski primeri, ko lahko vsak trenutek šteje za rešitev človeškega življenja in sprašuje, ali bi se 
v bodoče lahko vrnili na to vprašanje. 

Predsednik Golob pojasni, da bo skupni klicni center za naročanje v bodoče lahko služil tudi za takšne 
storitve, čeprav bo na začetku omejen samo na omenjene tri podprojekte ter da je ravno v tem njegov 
pomemben strateški doprinos za v bodoče. 

Direktorica Sodini obrazloži, da se bo direktiva EU o mobilnosti pacientov izvajala za vse paciente in da bo 
celoten postopek poenostavljen tudi za druga področja. Ravno te skupne osnove za pretok pacientov preko 
meje trenutno še ni.  



 

 

 

Miran Müllner izpostavi, da lahko samo hitra komunikacija prispeva k reševanju človeških življenj in da je 
bilo, kar se sicer sliši paradoksalno, s tem področjem lažje upravljati pred 30 leti kot danes. Soglaša s 
predlogom gospoda Nemca.  

Andreja Trojar Lapanja v imenu Mestne občine Nova Gorica podpre projekt in meni, da bo pomembno 
prispeval k poslovanju centrov za socialno delo. Vpraša, ali so pod točko 4) predvidena sredstva tudi za 
sodelovanje med tremi občinami. 

Direktorica Sodini potrdi, da je bilo pod točko 4) upoštevano sodelovanje treh občin.  Ker pa ni skupnega 
projekta vseh treh občin, ni bilo mogoče vnesti opisa, temveč so bila rezervirana sredstva v višini 500.000 
evrov, za katere bodo podrobnosti opredeljene po dopustih.  

Zdenko Šibav izrazi zadovoljstvo nad dejstvom, da sodeluje pri projektu tudi Bolnišnica za invalidno mladino 
iz Stare Gore. Prosi za pojasnilo v zvezi s projektom naravnega poroda in modeli, ki naj bi jih preučili. 

Direktorica Sodini razloži, da slovenski in italijanski model ne sovpadata, torej se je TF skupina za področje 
naravnega poroda odločila za tretji model, ki spada med primere dobrih praks v EU. Izobraževanje osebja bo 
potekalo v skladu s tem modelom. Za porodničarstvo se bo torej uporabljal model EU, ki izpolnjuje vse 
zahteve glede kakovosti ter se zgleduje po slovenskih in italijanskih modelih. Uporabili ga bodo za 
poenotenje in izboljševanje znanja zaposlenih. 

Pilotni projekt "Naravni čezmejni park Isonzo-Soča" 

Direktorica Sodini opiše projekt "Naravni čezmejni park Isonzo-Soča", za katerega je bila skupščini poslana 
prijavnica. Izpostavi, da smo prvič dobili čezmejno karto treh občin. EZTS je pripomogel k izdelavi takšne 
karte tako, da je združil prostorske načrte vseh treh občin. Na takšni podlagi je mogoče izdelati projekt, ki se 
osredotoča na čezmejne infrastrukture.  Izpostavljene so bile strukture, ki se lahko preko EZTS usklajujejo 
na čezmejni ravni. Direktorica opiše kolesarske povezave in pešpoti, ki povezujejo Pevmo in Kajak center v 
Solkanu s športnim centrom v Šempetru. Potek predvideva koriščenje krožne poti po parku Soča in njegovo 
povezavo s kolesarskimi potmi v obravnavanem prostoru ter zato lahko postane izhodišče za razne 
kolesarske in pešpoti. Gre za pomembno kolesarsko povezavo, ki se začne pri Kajak centru in pelje do 
Šempetra čez Trg Evrope in vključuje manjkajoče dele do Šempetra. Projekt tako vključuje park Soča, hkrati 
pa bo služil tudi interni mobilnosti občanov v smeri Soče in v obratni smeri ter kot povezava med tremi 
občinami.  

Predsednik Golob pojasni, da je bilo določeno območje, kjer bo zgrajena infrastruktura, posamezna dela pa 
še niso bila podrobneje predvidena, saj je določene situacije še potrebno preveriti. S projektom se odpira 
možnost izgradnje parka na obeh bregovih Soče. V bodoče bi to lahko postala enotna turistična destinacija v 
okviru turističnega razvoja vseh treh občin. 

Boris Nemec predlaga, naj vse tri občine preverijo, kako povezati vse kolesarske in pešpoti v obravnavanih 
krajih, da bi lahko kandidirali za pridobitev evropskih sredstev. Izrazi določene dvome o nekaterih prehodih, 
kjer so povezave omejene. Vse tri občine bi morale še nadalje iskati učinkovite rešitve teh prehodov, kot so 
na primer nivojski železniški prehodi in težave, povezane z bližino avtoceste. 

Predsednik Golob poudari, da že imamo odlično izhodišče, saj je sedaj na voljo skupni zemljevid in 
ugotovljeno je bilo, katere so potrebe tega prostora.  

Walter De Gressi meni, da je zelo zanimivo, da imamo na voljo karto vseh treh občin, saj ta lahko predstavlja 
osnovo, na podlagi katere bomo začeli združevati tudi prostorsko načrtovanje vseh treh občin. Strinja se s 
predlaganim idejnim projektom in izrazi le določene dvome v zvezi s turističnim razvojem, na katerega ne 
smemo gledati kot na edini vir za razvoj mest, temveč bi moral zagotoviti privlačnost celotnega prostora za 
tukajšnje prebivalstvo, s čimer se zagotovijo tudi naložbe v delovna mesta.  

Predsednik Golob izjavi, da je bila ta tema že izpostavljena. Projekt predstavlja zgolj izhodišče za 
zagotavljanje dostopnosti tega območja in njegove privlačnosti tako za prebivalstvo kot za turiste in 
morebitne vlagatelje. EZTS bo skušal storiti, kar je v njegovi moči za izboljšavo infrastrukture in hkrati 
spodbujal razvoj bolj oddaljenih predelov, tudi v sodelovanju z zasebniki. Hidroelektrarna v Solkanu se je že 
pridružila sodelovanju z lastno pobudo. Sodelovala bo pri izgradnji določenih odsekov.  

Ker nihče več ne zaprosi za besedo, predsednik predlaga odobritev obeh pilotnih projektov.  

 

Skupščina soglasno odobri predloga pilotnih projektov "Vzpostavitev čezmejne mreže zdravstvenih 
storitev" in "Čezmejni naravni park Isonzo-Soča" 



 

 

 

 

Ad 4) 

Odobritev smernic pravilnika za delovanje EZTS GO 

Predsednik Golob predlaga, naj se na seji skupščine sprejme osnutek v obliki smernic ali prve verzije, da bi 
tako prišli do dokončnega predloga za naslednjo skupščino. Opiše novosti:   

 kolegij županov kot posvetovalno telo za boljšo koordinacijo na politični ravni se je do sedaj sestal 
trikrat in je deloval uspešno, 

 interna organizacija, potrebna za vodenje in koordiniranje projektov. 

Miran Müllner pove, da je bil presenečen, ko je prvič prejel zapisnik seje kolegija županov, vendar se mu zdi 
ideja dobra. Poudari, da mora EZTS imeti zadnjo besedo pri načrtovanju in ga pri tem ne sme zaustavljati 
kolegij županov.   

Predsednik Golob razloži, da je kolegij županov zamisel v razvoju, da je naloga kolegija svetovati 
predsedniku in podpredsedniku, ki pa morata upoštevati voljo županov. Seveda odločitve kolegija ne morejo 
biti v nasprotju z odločitvami skupščine EZTS. Predvidi tudi možnost spremembe statuta. 

Andreja Trojar Lapanja soglaša, da se prejeti material uporablja kot smernice. Predlaga, naj se imenuje 
delovna skupina za vse tri občine, da bi lahko na naslednji skupščini predložili kakovosten izdelek. 

Predsednik Golob da na glasovanje smernice, ki jih skupščina sprejme. Predsednika skupščina zadolži, da ji 
na naslednji seji predloži končno različico pravilnika. Predsednik po potrebi imenuje delovno skupino, ki mu 
pomaga pri delu. 

 

Skupščina soglasno odobri smernice in predlog, da se predsednika zadolži, naj skupščini na 
naslednji seji predloži dokončno različico pravilnika. 

 

Ad 5) 

Razno 

Andreja Trojar Lapanja obvesti prisotne, da se je EZTS prijavil na razpis v okviru programa Obzorja 2020 in 
da je bil predloženi projekt (s področja prometa in logističnega centra z enotnim sistemom) sprejet v drugo 
fazo.  

Župan Milan Turk sporoči, da je občinski svet občine Šempeter-Vrtojba predlagal organizacijo skupne seje 
občinskih svetov treh občin ustanoviteljic, saj bi želeli dobiti neposredne informacije o EZTS.  

Predsednik Golob meni, da je takšen predlog koristen tudi za EZTS in predlaga, naj se za naslednjič 
organizira skupna seja.  

Bernarda Spazzapana zanima časovnica v zvezi s projekti. 

Direktorica Sodini razloži, da je EZTS odvisen od Programa Slovenija-Italija, ki naj bi ga Evropska komisija 
odobrila oktobra 2015, sredstva pa naj bi bila na voljo 1.1.2016. Program mora biti sprejet zato, da se lahko 
potrjujejo izdatki. Vse pripravljalne aktivnosti EZTS bodo omogočile, da bo po sprejemu programa mogoče 
začeti neposredno kriti izdatke. Projekti so se dejansko že začeli, kritje izdatkov pa še ne (do leta 2022). 

Predsednik Golob se zahvali vsem prisotnim za uspešno in učinkovito zasedanje. 

Seja skupščine se zaključi ob 12.55 uri. 

 

Zapisala 

Tanja Curto 

Predsednik Skupščine 

Robert Golob  

 


